

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20th April, 2021

Circular No: 20067

Dear Parents/ Guardians,

Home-School Cooperation – Seminar Information (‘Tips on Parenting the Net Generation’)

Concerning the parenting challenges brought by children’s increasing use of electronic devices, the Caritas School Social Service and Caritas Jockey Club ‘Life Coaching’ Community Support Network are going to hold an online seminar on improving parent-child relationship with the Net Generation. Details of the event are as follows:

Date: 30th April 2021 (Friday)

Time: 7:30p.m. — 8:30p.m.

Mode: Online Seminar through YouTube Live

Speaker: Dr. CHAN Siu-cheuk, Alman (Principal of Christian Zheng Sheng College)

Content: Opportunities and challenges to parent-child relationship in the digital era

If you are interested in the parent seminar, please complete the online application form (<https://bit.ly/3glSYV3>) by 23rd April, 2021. The organizer will send the YouTube Live link and other information through Whatsapp by 29th April. For enquiries, you may contact the Caritas School Social Service by phone at 3619 3223.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

敬啟者：

通告編號：20067

家校合作 —— 「網路世代親子攻略」家長講座資訊

子女愈加頻繁使用電子產品的情況令親子關係面臨更大挑戰，有見及此，明愛學校社會工作服務及明愛「家·友·導航」社區伙伴計劃特別舉辦網上家長講座，分享網絡世代下的親子相處技巧。講座詳情如下：

日期：2021年4月30日（星期五）

時間：晚上7時30分至8時30分

形式：網上講座（YouTube 直播）

講者：基督教正生書院校長 陳兆焯博士

內容：網路世代及親子關係之危與機

如閣下有意參加本活動，可透過以下連結 (<https://bit.ly/3glSYV3>) 報名。截止報名日期為二〇二一年四月二十三日。主辦方將於四月二十九日或之前以 Whatsapp 發放直播連結及其他資訊。如有疑問，請致電明愛學校社會工作服務（電話：3619 3223）查詢。

此致
各家長



陳瑞祺（喇沙）書院校長
李丁亮 啟

二〇二一年四月二十日